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SAKSFRAMLEGG 
 

Forum: Skate  Møtedato: 13.6.2019 

 
Sak 13/2019 Regjeringens digitaliseringsstrategi - Operasjonalisering 
Behandlingssak 
 
Historikk/bakgrunn 
Høsten 2018 satte regjeringen i gang et arbeid med å utvikle en strategi for digitalisering i offentlig 
sektor, for å forsterke innsats, samarbeid og samordning. Skate har gitt innspill til strategien i to 
runder, 26.9.2018 og 11.4.2019. Utkast til hovedelementene i strategien har vært presentert på Skates 
fagdag 8.5.19 og her uttrykte KMD klare forventninger til Skates involvering i utforming og 
gjennomføring av tiltak i strategien. 
 
Den endelige strategien presenteres av digitaliseringsministeren på Digitaliseringskonferansen 
11.6.19, to dager før dette Skate-møtet. Den vil umiddelbart etter dette bli distribuert på e-post til 
Skate-direktørene. Grunnlaget for denne saken i Skate er derfor både tidligere utsendte utkast og den 
endelige versjonen av strategien.  
 
Difi har i sitt tildelingsbrev for 2019 et oppdrag om å lage en handlingsplan for oppfølging av 
regjeringens digitaliseringsstrategi. Selv om det er kort tid fra endelig strategi er klar til dette Skate-
møtet, mener Difi det er viktig at Skate raskt får gitt sitt syn på hvordan et arbeid med en 
handlingsplan bør etableres i samarbeid med Skate og hva som er viktig i innretningen på 
handlingsplanen. 
 

Forslag til beslutning: 
Difi oppfordres til å  

• organisere samarbeidet knyttet til handlingsplanen for regjeringens digitaliseringsstrategi slik 
Skate foreslår 

• bruke Skates råd og anbefalinger om innretning på handlingsplanen 
 

 
Presentasjon av saken 
Det ligger som nevnt et oppdrag i Difis tildelingsbrev for 2019 at Difi skal lage en handlingsplan for 
oppfølging av regjeringens digitaliseringsstrategi. Difi ønsker sterk involvering og forankring hos Skate 
både for å utarbeide, gjennomføre og følge opp handlingsplanen. Det er naturlig at relevante tiltak 
planlegges i samråd med Skate og at gjennomføring deretter fordeles til en eller flere virksomheter. 
Dette er også noe Skate-direktørene gjennomgående har pekt på som en ønsket rolle for Skate i den 
evalueringen av Skate som er gjennomført i første halvår 2019. 
 
Difis tverrgående digitaliseringsstrategi 
Difis tverrgående digitaliseringsstrategi ble utarbeidet i dialog med Skate for noen år siden. Den ble i 
sluttfasen integrert med Skates tidligere veikartarbeid. Strategien består av en overordnet strategidel 
og en underliggende handlingsplan. Handlingsplanen ble sist revidert i Skates arbeidsutvalg (AU) 
10.4.19. I behandlingen ble det lagt til grunn en større revisjon i forbindelse med ferdigstilling av 
regjeringens digitaliseringsstrategi. 
 
Det er neppe ønskelig med overlappende strategier. Ved etablering av en handlingsplan for 
regjeringens digitaliseringsstrategi bør denne erstatte Difis tverrgående digitaliseringsstrategi, samtidig 
som man sikrer at spesielt viktige tiltak fra Difi-strategien og det tidligere veikartarbeidet blir videreført i 
handlingsplanen. Det gjelder spesielt utvikling av nødvendige fellesløsninger.  
 
Operasjonalisering av handlingsplanen til regjeringens digitaliseringsstrategi 
KS har, ref. tidligere oversendte forslag til strategi, en spesielt viktig rolle i strategien. KS og Difi bør 
avklare hvordan denne rollen best ivaretas.  
 
Difi ser for seg en prosess hvor handlingsplanen behandles i Skate i oktober og desember før 
leveranse til KMD ved årets slutt. Mellom møtene i Skate bør AU arbeide med prioritering og 
detaljering av relevante tiltak: 
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1. Plukke ut de tiltak i strategien som det er naturlig for Skate å involvere seg i. 
2. Prioritere tiltakene og legge dem ut i en tidsplan frem mot 2025 
3. Detaljere tiltakene som har høyest prioritet og ligger nærmest i tid 
4. Foreslå fordeling av tiltakene fra punkt-3 til relevante virksomheter (en eller flere) 
5. Diskutere mulighet for finansiering av prioriterte tiltak 

 
Hvordan arbeidet i AU-møtene skal forberedes avklares med AU. 
 
Forslag til diskusjonstema i Skate basert på forslag til prosess over: 
Difi foreslår at Skate i første omgang diskuterer følgende 

• Hva er Skates viktigste råd knyttet til etablering av handlingsplanen? 

• Hvordan bør Difi i samråd med Skate organisere arbeidet med en handlingsplan for regjeringens 
digitaliseringsstrategi?  

o Hvilken involvering ønskes i Skate-møtene i oktober og desember?  
o Hvordan bruker vi best Skates AU for å gjøre en prioritering, detaljering og fordeling av 

aktuelle tiltak i strategien? 

• Hva bør være Skates rolle i oppfølging av handlingsplanen for regjeringens digitaliseringsstrategi? 
o For de sammenhengende tjenestene der ansvar allerede er lagt på et departement 
o For andre typer tiltak 
 

Innspill fra Skates arbeidsutvalg (AU) 
Gjennom forbehandlingen av denne saken i AU kom det opp følgende råd til Skate: 

• Skate bør si noe om prioriteringer -- hva som bør gjøres først 

• Skate bør ha en tenkning rundt finansiering av operasjonalisering av strategien og hvem som bør 
være tiltakseiere og hvem som får gevinstene 

• Det bør gis føringer fra Skate om at handlingsplanen også må synliggjøre hva det koster med 
videreutvikling, drift og forvaltning 

 
AU oppfordret også til at det som bakgrunnsmateriale og vedlegg til dette saksframlegget fulgte en 
kort oversikt fra Skate-virksomheter som nylig har gjennomført prosesser rundt utarbeiding av 
handlingsplan fra strategier. Oversikten burde være 1-3 lysbilder fra hver virksomhet med viktige 
moment i et slikt arbeid. Slike oversikter er mottatt fra Unit og NAV og følger som vedlegg til dette 
saksframlegget. 
 
Vedlegg: 

• Sak 13-19 Vedlegg – Bakgrunnstoff om prosess fra to Skate-virksomheter 

 
--- 
Saken vil bli framlagt av Steffen Sutorius  
Saksframlegget er utarbeidet av Difi 
Oslo, 27.5.2019 
 


